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Byl to jeden z prvních květnových slunečných dnů. 
Meze ještě studené, ale již pokryté prvními kopřivami 
ostrými jako břitva. Na louce pod borovicí se páslo 
stádo ovcí. Ptáci, i přes pozdní čas, zpívali jako o 
zlatého slavíka. 
Když jsme se posadili a nalili si do skleniček, ostré 
zapadající slunce nám bránilo  zaostřit na bílé zuby, 
které ční nad posledními domy Klentnice. S každou 
přibývající minutou se však obraz vesnice stával 
jasnějším a  smutek z odchodu slunce ustoupil radosti z 
pohledu na tu krásu kolem nás. 
Ťukli jsme si a mlčky jsme si blahopřáli k místu, ve 
kterém žijeme. 
Byl to pocit podobný tomu, když se teplé slunce opře 
do studené, po zimě zkřehlé krajiny-pocit naplněný 
vděčností a radostí. 
Ať se Vám nové číslo našeho zpravodaje líbí tak, jak 
krásné je žít v Klentnici. 

OB 

.

ÚVOD

Finanční okénko
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OBEC INFORMUJE

Pokud máte dotazy a nebo byste rádi viděli ve zpravodaji další zajímavé ukazatele hospodaření obce, napište nám. 

Vývoj hospodaření obce můžete sledovat i na veřejně dostupném portálu Ministerstva financí Mon1tor 

https://monitor.statnipokladna.cz/ucetni-jednotka/00600199/prehled



4

PLÁN REALIZACE AKCÍ

Dovolte mi doplnit ještě další informace k výše uvedeným investičním akcím. 

Souběžně s rekonstrukcí chodníků se také řeší rekonstrukce vodovodu a uložení optického kabelu na internet. 
Realizace položení optického kabelu je podmíněna zájmem občanů o připojení. Dodavatel se bude v nejbližší době 
dotazovat občanů. 

K čemu fotovoltaická elektrárna? Primárně bude elektřina spotřebovávána obecním pouličním osvětlením a čerpadly, 
která jsou součástí splaškové kanalizace. 

Zokruhování ulice pod Kostelem se zaseklo díky žalobě, konkrétně žalobě na územní plán obce. 
Rekonstrukce cesty „pod Vodičkovým“ se letos pravděpodobně nestihne. Stejně jako v případě schodů vedle hospody 
chybí realizátor. Nicméně se podařilo v lokalitě „pod Vodičkovým“ zokruhovat vodovod a to za necelou polovinu 
odhadované ceny. Poděkování patří zaměstnancům VaK, kteří nám s touto akcí výrazně pomohli. 

Rekonstrukce cesty k lesíku vyšla na 590.023,83 korun. Z této částky, by 275 tisíc korun, měla pokrýt dotace. 
K čemu slouží obecní vozidlo? Dlouhodobě pro běžný provoz obce a potřeby opatrovníků. Nově je používáno i pro 
rozvoz obědů primárně starším občanům obce. 

OB 

Rekonstrukce hřbitova Hotovo, vyřizují se reklamace Jaro 2024

Chodníky Dle plánu 2024

Energetické úspory na budově obecního 
úřadu Čekáme na vhodný dotační titul Bez termínu

Fotovoltaika Získána dotace na 75% celkových nákladů 

(4,5 mil. korun) Příprava projektu Bez termínu

Bývalá hasička viz. článek k besedě s občany 2025

Zokruhování ulice pod Kostelem Pozastaveno žalobou na obec 2026

Dokončení legislativního procesu změny 
územního plánu č.2 Nutné provést standardizaci územního plánu Bez termínu

Rozvoj bydlení v lokalitě Za Kovárnou Připravují se projekty inženýrských sítí Bez termínu

Rozvoj cest K lesíku - hotovo, zbývají drobné terénní práce do konce roku

Pod Vodičkovým- proběhlo zokruhování vodovodu

Sběrný dvůr odpadů Beze změny Bez termínu

Nová náves viz. samotný článek k besedě s občany

Založení obecní s.r.o. Beze změny Bez termínu

Stabilizace zříceniny Sirotčího hradu a 
revitalizace biokoridoru Zpracovává se 3D scan hradu Bez termínu

Cyklostezka z Klentnice do Mikulova Příprava projektu v režii Státního Pozemkového úřadu Bez termínu

Rekonstrukce herních prvků na dětském hřišti Získána dotace na 80% z celkových nákladů (296 tis. korun) 2024

Výměna obecního osobního auta Získána dotace ve výši 300 tis.korun na elektrické vozidlo

Probíhá výběrové řízení 2024

Obnova komunální techniky Pořízení multifunkční svahové sekačky, která v zimě,s pomocí 
nástavby, bude sloužit k zimní údržbě chodníků 2024

Motivační systém třídění odpadů Ze strany STKO byl představena hrubá verze systému 2025

Přehled investičních, případně jiných akcí
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OBEC INFORMUJE 

Beseda s občany 
Konstruktivní, podnětná a zcela jistě ne poslední. 

Tak by se dala ve zkratce popsat první klentnická 
beseda s občany, která se uskutečnila v sobotu 
23. března 2024. Jejím prostřednictvím chtělo dát 
vedení obce občanům prostor pro vyjádření vlastních 
názorů a myšlenek týkajících se budoucího rozvoje 
Klentnice. A protože účast byla poměrně hojná 
a podařilo se zaplnit téměř celý sál nad hospodou, 
zaznělo skutečně mnoho nejrůznějších nápadů 
a připomínek, se kterými lze nyní dále pracovat. 

Hlavním cílem besedy bylo na základě názorů 
občanů vytvořit základ pro strategický rozvoj obce, což 
je dokument, který určuje, jakým směrem se bude obec 
ubírat v horizontu příštích deseti i více let. Za tímto 
účelem měli moderátoři Oldřich Beděra a Kristýna 
Bártů připraveno několik základních témat, od kterých 
se celá dvouhodinová debata odvíjela.  

Patrně nejvýznamnějším z nich bylo společenské 
a sportovní vyžití v obci a střed obce. V této souvislosti 
jsme se chtěli zamýšlet nad dosavadním využitím 
budov obecní hospody a sálu, obecního úřadu 
a prostranství za ním nebo i protějšího multifunkčního 
a dětského hřiště vedle kostela. Některé nápady přitom 
již zazněly ať už v rámci diskuzí na zastupitelstvu 
obce, nebo vyplynuly z nedávné ankety – chybějící 
prostor pro pořádání hromadných (vnitřních či 
venkovních) akcí, zázemí pro skupinové pohybové 
aktivity, setkávání spolků či seniorů nebo menší park 
pro procházky a odpočinek. V rámci besedy zaznívaly 
nejrůznější názory, nicméně shoda panovala 
jednoznačně v potřebě zbudování návsi, pro kterou je 
nejideálnějším a logickým místem prostranství naproti 
obecnímu úřadu. Náves by pak měla plnit funkci 
společného prostoru pro setkávání a pořádání 
společenských akcí, včetně odpovídajícího zázemí 
a toalet. Co se týká vnitřních společenských prostor, 
byla většina diskutujících pro maximální využití 
a zvelebení toho, co již Klentnice nabízí, tedy budovy 
hospody a sálu nad ní, kde je sice zapotřebí zlepšit 
stávající akustiku a zkulturnit okolí budovy, nicméně 
finančně je tato varianta mnohem přijatelnější než 
zbudování zcela nového společenského sálu.  

Druhým velkým tématem byl turismus. Zde jsme 
se společně bavili jednak o negativních dopadech 
turismu a možnostech, jak je mírnit, ale také o tom, jak 
lze z turismu zvýšit finanční výtěžnost pro obec a její 
obyvatele. I zde některé podněty již vyplynuly 
z nedávné ankety a v rámci besedy byly jen potvrzeny 
– potřeba zbudování infocentra, vystavění dalších 
mobiliářů (posezení) v rámci obce včetně odpadkových 
košů nebo zrušení stávajících orientačních cedulí 
(pomocí změny obecně závazné vyhlášky) a přidání 
cedulí nových (informačních i orientačních) 
v jednotném designu, které by návštěvníky obce 

směrovaly na vyhledávané turistické atrakce či možná 
parkoviště. Parkoviště je samo o sobě významným 
tématem vzhledem k tomu, že v hlavní turistické 
sezóně je aktuální kapacita parkovišť stále 
nedostačující a je tak nutné hledat další možnosti pro 
parkování turistů. Jednou z variant je rozšíření 
parkovací plochy směrem na Pavlov, jinou vybudování 
menšího parkoviště v lokalitě Za Kovárnou. 
S parkováním se následně pojí potřeba preciznější 
kontroly výběru parkovného a případného udílení 
pokut, což by spadalo do gesce sdíleného policisty 
mezi několika obcemi. V této souvislosti se na obci již 
rýsují potenciální spolupráce, což bylo ze strany 
přítomných v zásadě pozitivně kvitováno. Pro ještě 
lepší orientaci turistů v Klentnici a blízkém okolí také 
byly podpořeny nápady na vytvoření samostatné 
podstránky pro turisty na oficiálním webu obce, jejíž 
součástí by byl i přehled místních ubytovatelů a služeb. 

Mluvili jsme také o ranči, který má aktuálně 
od CHKO povolenou výjimku ke svému provozu, 
nicméně platnost této výjimky skončí v horizontu čtyř 
let a již nebude prodlužována, kvůli čemuž je nutné 
zabývat se už nyní otázkou, jakým způsobem chceme 
tento prostor využívat v budoucnu. Variantami jsou 
např. vybudování tábořiště či parkoviště pro karavany, 
poskytování tohoto prostoru k pronájmu, nicméně 
diskutující by rádi zachovali přírodní podobu ranče. 

V souvislosti se zvýšením finanční výtěžnosti 
z turismu spadl návrh na zavedení rozdílné výše daně 
z nemovitosti pro občany a pro majitele nemovitostí 
sloužících i k ubytování. Možností je také navýšit 
obecní poplatky za ubytování, převzít smlouvy 
od STKO a kontrolovat odpady vznikaj ící 
z podnikatelské činnosti nebo zrevidovat územní plán 
obce s cílem regulovat střed obce pro další velké 
výstavby.  

Posledním připraveným tématem byl rozvoj bydlení 
v obci. Již rozplánované je zokruhování cesty Pod 
Kostelem včetně vodovodu a počítá se také s rozvojem 
lokality Za Kovárnou, kde se připravuje změna 
územního plánu. Diskutující navrhovali zvážit pro tuto 
lokalitu projekt pro dvoupodlažní domy s byty, zároveň 
panovala shoda na tom, že by bylo dobré zvýhodnit při 
koupi nemovitosti v této lokalitě místní občany 
bodovým systémem. Pokud bychom chtěli rozšiřovat 
další stavební pozemky, bylo by nutné změnit současný 
územní plán, nebo využít zahrady stávajících majitelů. 
Zazněl také nápad zaměřit se i na výstavbu domovu 
pro seniory. 

V závěrečné části besedy měli prostor samotní 
účastnici a mohli tak do diskuze přinést svá vlastní 
témata, která vnímali z pohledu dlouhodobého rozvoje 
obce za důležitá.  

pokračování na straně 6
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OBEC INFORMUJE

Díky tomu jsme se dostali k otázce, jak lze upravit 
a zvelebit dětské hřiště před obecním úřadem, které 
aktuálně není plně vyhovující. 
Z diskuze vyplynulo, že variantou je přesunutí 
dětského hřiště na zahradu za obecní úřad, která 
v současnosti není nijak využitá. Ke zvelebení 
dětského hřiště by pak bylo vhodné najmout 
specialistu, který by pomohl s návrhem ideálních 
herních prvků. 

Posledním větším tématem, kterého jsme 
se v rámci besedy dotkli, byl Sirotčí hrad a jeho další 
využití. Uvažovalo se o zpoplatnění vstupu na hrad, 
které by přineslo další finanční prostředky na jeho 
opravu. Další peníze by bylo možné získat 
prostřednictvím dlouhodobé veřejné sbírky. Poptávka 
byla také po využití kulturního potenciálu hradu 
a jeho okolí a návratu k pořádání akcí na horním hřišti 
(např. festivaly nebo letní kina).  

Výše zmíněné návrhy tak budou nyní zahrnuty 
do úvah při koncipování strategického plánu obce. 
Všem zúčastněným děkujeme za podnětnou a slušnou 
diskuzi a budeme se těšit při navazujícím setkání, 
o jehož termínu vás budeme včas informovat 

KB

Kosení klentnické louky 
První květnovou sobotu 
proběhlo již tradiční kosení 
klentnické louky. Rozhovor a 
fotografie postkytl pan Mgr. 
J i ř í K m e t , v e d o u c í h o 
oddělení SCHKO Pálava. 

Jak a proč vznikla tradice 
kosení louky ručně kosou?  
Šlo o spontánní nápad, který 
jsme dostali s kolegou 
V l a s t i k e m S a j f r t e m 
na Slovensku, kam jezdíme 

pravidelně na pozvání kolegů z Národního parku 
Slovenský ráj ručně kosit druhově nejbohatší louky 
na světě u obce Vernár. Řekli jsme si, že by bylo hezké 
podobnou akci zorganizovat i na Pálavě. 

Jaký je význam této akce pro místní komunitu? 
Zatím mám pocit, že pro obyvatele Klentnice tato 
víceméně komorní akce žádný větší význam nemá. Byl 
bych však velmi rád, pokud by vešla více do povědomí 
místních a stala se součástí života obce. 

Kolik ročníků již proběhlo a jak se akce vyvíjela? 
Zatím proběhly tři ročníky s víceméně stejným 
průběhem. Ráno vstaneme, pokosíme louku, chvíli 
posedíme a pokocháme se úchvatným výhledem 
na Pálavu a na oběd už jsme doma. 

Kdo stojí za organizací této akce? 
Na organizaci se podílí Správa CHKO Pálava 

 a Okrašlovací spolek Mikulov. 

Jaké přípravy jsou potřebné před samotným 
kosením? 
Vzhledem k relativně malému rozsahu je organizace 
poměrně prostá. Pozvání 
ú č a s t n í k ů , p ř í p r a v a 
přístupové cesty na louku, 
zajištění občerstvení a pak 
hlavně kvalitní naklepání 
kos. 

K o l i k l i d í s e p o d í l í 
na organizaci a kolik 
na samotném kosení? 
Akci chystáme dva a vlastního sečení se zatím vždy 
účastnilo asi 10 sekáčů. 

Kdo se akce účastní? Jsou to pouze místní 
obyvatelé, nebo přijíždějí i lidé z okolí? 
Kosit přichází především naši známí z Mikulova 
a okolí, sem tam přijede i někdo z Brna. V tomto roce 
se poprvé zúčastnil i jeden klentničák, což nám 
udělalo radost. 

Jaký je věkový a pohlavní rozptyl účastníků? 
Věkový rozptyl je 30 – 50 let a vždy jsou mezi námi 
i nějaké ženy. 

Máte mezi účastníky nějaké zajímavé osobnosti 
nebo příběhy? 
Například letos byli mezi deseti sekáči tři lékaři. 

Jak probíhá samotné kosení? Jaký je časový 
harmonogram? 
Termín se ustálil na poslední květnové sobotě a vždy 
se snažíme začít nejpozději v 6:00, dokud je rosa. 
Iniciativě se však meze nekladou a kdo chce, začíná 
dříve. 

Jaké techniky a nástroje se používají při kosení? 
Vybavení je velmi prosté, kosa, brousek a toulec. 
Pokud už to člověk myslí vážně, pak je lepší mít 
brousků více a postupně je střídat podle tvrdosti 
a stupně opotřebení ostří. Samozřejmě máme s sebou 
na louce také náčiní na klepání kosy a drobné opravy.  

Jsou nějaké doprovodné akce nebo programy pro 
účastníky a návštěvníky? 
Zatím ne, pokud by se akce stala známější a účastnilo 
by se jí více lidí, pak se nabízí spojení s muzikou 
a folklórem. Vše ukáže čas. 

Jaké jsou největší výzvy při organizaci a provádění 
této akce? 

Rosa. Pokud není rosa nebo před sečením nezaprší, 
kosí se tráva na této nádherné louce velmi špatně, 
neboť zde převažují kostřavy. 

pokračování na straně 7
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Stalo se během 
minulých ročníků 
něco zajímavého 
nebo nečekaného? 
Např í k lad le tos 
jsem př i sečení 
v horní části louky 
zastavil kosu asi 
10 cm od srnčete, 
k teré bez hnut í 
l e ž e l o v t r á v ě . 
Opatrně jsme místo kde srnče leželo obkosili 
a pokračovali dál. To by se nám s žádným jiným 
nářadím bohužel nepovedlo. Kosa má tu výhodu, že 
máte plnou kontrolu nad jejím pohybem. Kdybychom 
kosili křovinořezem nebo sekačkou asi by to pro srnčí 
mládě nedopadlo dobře. 

Jaký má akce dopad na životní prostředí a místní 
biodiverzitu? 
Louka pod borovicí, jak ji říkáme, je druhově velmi 
cenná a ruční sečení je ten nejlepší způsob jak ji udržet 
v dobrém stavu. Rostou zde vzácné rostliny jako 
například škarda ukousnutá nebo starček celolistý. 

Jak vidíte budoucnost této tradice? Chcete ji nějak 
rozšířit nebo zlepšit? 
Byli bychom rádi, pokud by se našlo více účastníků, 
problém je však v tom, že už málokdo umí dobře kosit 
a ještě méně lidí má kvalitní nářadí. Možná tedy příští 
ročník spojíme s workshopem a zkusíme se zaměřit 
na výuku.  

Jaké jsou ohlasy místních obyvatel na tuto akci? 
Bohužel zatím velmi slabé, ale je to zřejmě dáno tím, že 
akci příliš nepropagujeme. 

  
Co pro vás osobně znamená tato tradice? 
Já ruční sečení považuji za jeden z nejušlechtilejších 
a také zdraví nejprospěšnějších způsobů pohybu. Rád 
se účastním podobných akcí v ČR i na Slovensku a rád 
bych, aby se na tuto dovednost nezapomnělo, a aby 
neodešla s naší generací.  

Děkujeme za rozhovor a fotografie. Přejeme, ať jsou 
další ročníky stejně úspěšné, jako ty předchozí. 

IČ

UDÁLO SE

Drazí spoluobčané, 
dovolte nám připomenout, že i obec Klentnice má svůj 
Facebook. 

h t t p s : / / w w w. f a c e b o o k . c o m / p r o f i l e . p h p ?
id=61555202285258 

  

  

Rádi bychom vás informovali nejen o tom, co se bude dít, ale 
také o  všem, co vás zajímá. Můžete využít Facebook obce 
Klentnice k položení otázek na vedení obce. 

Je skvělé, jak nám dnes sociální média umožňují rychle sdílet 
informace, názory a  fotky. Na  druhou stranu, tyto rychlé 
informace se obtížně ověřují v reálném čase. Naše obec, stejně 
jako jiné, čelí dezinformacím a  polopravdám. Proto Vás 
žádáme, abyste si důležité informace ověřovali. Na  rozdíl 
od  soukromých facebookových skupin nebo anonymních 
příspěvků má obec povinnost odpovědět přesně, pravdivě a v 
souladu se zákonem. 

Obec Klentnice 
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NAŠE SPOLKY

SK Klentnice 
Dne 8. června 2024 se odehrál poslední zápas jarní sezóny ročníku 2023, po kterém náš tým obsadil skvělé 2. místo 
v tabulce s celkovým počtem 38 bodů. 

Srdečně děkujeme obci Klentnice, našim fanouškům a sponzorům za jejich neustálou podporu. 

Odehrané zápasy: 

TJ Sokol Březí/Novosedly B SK Klentnice 4:0

SK Klentnice TJ Sokol Perná 5:0 1x Čevelík V., 1x Penčák J, 
3x Holec P.

TJ Sokol Pavlov SK Klentnice 0:2 1x Penčák J., 1x Minařík A.

SK Klentnice TJ Sokol Sedlec/Hlohovec B 8:0 2x Koprivňanský O.,2x Holec P., 
1x Slačík V., 2x Huserek D., 
1x Čevelík V.

TJ Sokol Kostice B SK Klentnice 4:2 2x Holec P.

SK Klentnice TJ Sokol Zaječí B/Rakvice 2:0 1x Křiva J., 1x Penčák J.

TJ Sokol Bulhary/Lednice C SK Klentnice 1:1 1x Holec P.

TJ Sokol Kobylí B/Vrbice SK Klentnice 2:2 1x Penčák J., 1x Koprivňanský A.

SK Klentnice T Slavoj Velké Pavlovice C 2:3 1x Penčák J.,1x Minařík A.

Navštívenost zápasů

0
23
45
68
90 9090

50
60

Perná Sedlec/Hlohovec B Zaječí B/Rakvice Velké Pavlovice
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Klentnický gulášfest: Desátý 
ročník plný chutí a radosti 

V sobotu 4. května 2024 se v Klentnici uskutečnil již 
desátý ročník oblíbeného Klentnického gulášfestu. 
Tento tradiční svátek dobrého jídla a skvělé atmosféry 
přilákal množství návštěvníků, kteří si přišli vychutnat 
rozmanité variace gulášů a domácích moučníků. 

Na gulášovém menu se podílelo několik místních týmů. 
Myslivci opět vynikli se svým zvěřinovým gulášem, 
zastupitelé obce připravili tradiční čučpajz, který 
nezklamal ani ty nejnáročnější gurmány. SK Klentnice  
se postaral o vepřový guláš, který byl skvěle dochucený 
a rychle mizel z talířů. Spolek klentnických žen 
se vytasi l s vynikajícím hovězím gulášem, 
a důchodkyně se postaraly o další vepřovou variantu, 
která návštěvníkům také velmi chutnala. 

Kromě gulášů měli návštěvníci možnost ochutnat různé 
druhy moučníků a koláčů, které připravily jednotlivé 
týmy.Tyto sladké pochoutky dodaly festivalu příjemnou 
tečku a přilákaly i ty, kteří neholdují guláši, naopak 
mají rádi něco sladkého. 

Skvělé počasí přispělo k celkově pozitivní atmosféře, 
kterou umocnila harmonikářka Markéta Koláčková. Její 
harmonika a písničky p ř i spě ly k veselému 
a přátelskému duchu celé akce. 

Velké poděkování patří SK Klentnice za zajištění 
pitného režimu pro všechny návštěvníky. Děkujeme 
také všem, kteří přišli a podpořili tuto akci svou účastí. 
Bylo to krásné odpoledne plné smíchu, dobrého jídla 
a přátelských setkání. 

Těšíme se na příští ročník Klentnického Gulášfestu, 
který jistě opět nabídne spoustu gurmánských zážitků 
a příjemných chvil. Na shledanou v roce 2025! 

                           IČ 

Foto Ilona Čevelíková

UDÁLO SE
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Svatojiřská poutní 
bohoslužba 

K  bohoslužbě věnované patronu našeho kostela – 
svatému Jiřímu, se tradičně váže krásné setkání farníků 
nejen z Klentnice, ale i z okolních obcí a Mikulova. 
Někdejší velká akce pod Sirotčím hradem byla 
v posledních letech nahrazena komornějším složením 
poutníků. Ti nejdůležitější však do kostela putovali 
z nedalekého Srdce v domě. Klienti ústavu se tak 
s velkou jiskrou v očích potěšili ze setkání 
se spoluobčany a farníky. Tak, jako v minulém roce 
milou tečkou za nedělním dopolednem bylo přátelské 
družení s občerstvením před kostelem. Mši celebroval 
Martin Holík, známý jako zakladatel a ředitel Radia 
Prolas a spoluzakladatel TV Noe. Ve svých slovech 
během bohoslužby všem přítomným dodal odvahy 
a předal mnoho pozitivních myšlenek. Brněnský kněz 
zaskočil za „našeho“ pana probošta Pavla Pacnera, který 
ve stejný den absolvoval cyklistickou pouť do Soluně. 
Farníkům alespoň na dálku odevzdal pozdrav z 1364 km 
dlouhé cesty. Všem poutníkům i spoluobčanům 
na životní pouti přeji pevné zdraví.       

       ŽB 

UDÁLO SE

Pálavský vlašák 2024 

Vinařský spolek Klentnice uspořádal 18. května přehlídku vín 
Pálavský vlašák 2024. Na  jednom místě se povedlo připravit 
k ochutnání 201 vlašských ryzlinků a na 150 dalších vín. Vína 
nám poskytli vystavovatelé ze  všech obcí okolo Pálavy, 
z  Dunajovských kopců, z  Valticka, ze  Slovácka a  dokonce 5 
vzorků RV původem ze Slovenska a 2 z Rakouska. Zdařilou akci 
doprovázela skvělá CM Gracia. Zájemci se mohou těšit na příští 
ročník, který se uskuteční ve druhé půli května 2025.  
Kompletní katalog akce i  se  seznamem vystavovatelů je 
ke stažení na webových stránkách obce.
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Jubilea 

Svá krásná jubilea, 
 65,70, 80 a 85 let, oslavili naši občané: 

Milichovský Jiří 
Prchal Pavel 
Staňová Jitka 
Kutlík Karol 

Mertlíková Zdeňka 
Hrušťáková Marie 

Machajdík Slavomír 
Borák Dalibor 
Garaj Ladislav 

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Přejeme vám do dalších let štěstí, zdraví a mnoho radostných okamžiků s vašimi blízkými.

Spolek klentnických žen 

Dne 30. dubna 2024 pod vedením SKŽ se na hřišti 
pod hradem konal tradiční slet čarodějnic. Akce 
zahrnovala opékání špekáčků a další zábavné aktivity 
pro účastníky. Byla to příležitost setkat se s přáteli, užít 
si příjemný večer a dodržovat staré zvyky spojené s 
pálením čarodějnic. 

Děkujeme všem účastníkům a organizátorům za 
skvělou atmosféru a úspěšný průběh celé akce. Těšíme 
se na Vás opět příští rok na dalším sletu čarodějnic! 
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